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Geachte heer De Brey,

Toelichtinq:

De Utrechtse intemationale school bestaat sinds enkele jaren en vooziet in een grote behoefte. De school en

de stad Utrecht zijn druk met uitbreidingsplannen om in de al maar groeiende vraag te voozien. De

internationale school draagt daarmee significant bij aan een van de vestigingsvoorwaarden van onze regio' Dit

regionale belang rechtvaardigt ook Provinciale interesse.

Vanuit bovengenoemd belang heeft u ons namens de WD-fractie de volgende vragen voorgelegd. De

huisvesting van de lntemationale School ligt in handen van de gemeente Utrecht. Daarom hebben wij uw

vragen in overleg met de gemeente beantwoord.

1. ls het juist dat er op dit moment op Rijksniveau gelden worden vrijgemaakt voor versterking van het

vestigingsklimaat, in het bijzonder voor internationale scholen, mede naar aanleiding van de Brexit?

Anlwoord:
Op dit moment zijn er alleen adviezen om geld vrij te maken voor versterking van het vestigingsklimaat

en in het bijzonder de intemationale scholen. Door de Taskforce lntemationaal Onderwijs is een

actieplan opgesteld met een aantal adviezen. Een hiervan betreft een jaarlijkse Rijksbijdrage van €10

mln. in de komende 4 jaar voor het versterken van regionale proposities voor het intemationaal

onderwijs. Voorwaarde is dat de regio tenminste hetzelfde bedrag beschikbaar stelt als van het Rijk

wordt gevraagd. Een beslissing hierover moet worden genomen door het nieuwe kabinet.

De door de Dutch Trade & lnvestment Board ingestelde Stuurgroep lntemationale handels-, innovatie-

en investeringsbevordering (Stuurgroep Buijink) heeft geconcludeerd dat het te krappe aanbod van

intemationaal onderwijs een bedreiging is voor het vestigingsklimaat, Deze Stuurgroep bepleit een
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extra Rüksbijdrage van €25 mln. per jaar voor versterking van het vestigingsklimaat, waaronder

intemationaal onderwijs. De genoemde €10 mln. kan worden gezien als concrete invulling van een

deel van deze €25 mln.

De Brexit is echter geen aanleiding voor de oprichting van dit fonds. lnternationaal onderwijs op zich is

van belang voor een goed vestigingsklimaat en voor de concunentiepositie van Nederland.

Z. ls het juist dat deze gelden voor bestemd lijken voor de gemeentes Den Haag en Amsterdam?

Antwoord:
Den Haag en Amsterdam hebben inderdaad geld gekregen van OCW. Het betrof hier uitzonderingen

op de regelgeving die erin vooziet dat bekostigde internationale scholen het lntemational

Baccalaureate Career-related Programme kunnen aanbieden. Bij de integrale heziening van de

beleidsregel, die in 2018 ís voozien, zal dit voor alle bekostigde intemationale scholen mogelijk

worden. Dit is bestemd voor alle regio's die problemen hebben, maar met nadruk in beeld zijn de

regio's Amsterdam en Eindhoven en de stad Den Haag. Deze hebben ook al eerder extra middelen

ontvangen.

3. Lijkt het niet logisch dat - gelet op de zeer grote vraag naar intemationaal onderwijs in de regio Utrecht

- bij besteding van belastinggeld ook breder wordt gekeken dan alleen naar Den Haag en Amsterdam?

Antwoord:
Ja, dat is vanuit de optiek van zowel Gemeente Utrecht als Provincie Utrecht logisch. En vanaf 2018

gaat dit naar veruvachting ook gebeuren.

4. Hoe denkt u ook het belang van de Utrechtse intemationale school te borgen aan de Haagse coalitie

onderha ndel in g stafel?

Antwoord:
Gemeente Utrecht is verantwoordelijk voor de huisvesting van de intemationale school en heeft zitting

in de Taskforce lntemationaal Onderwijs. De gemeente Utrecht zorgt ervoor dat het ondenueç ook via

G4-overleg voldoende aandacht krijgt. Waar mogelijk zullen wij de gemeente hierin ondersteunen

vanuit het belang dat een goed functionerende intemationale school heeft voor het (intemationale)

vestigingsklimaat.

S. Wanneer kunnen wij de uitbreiding tegemoet zien en wat is daar verder nog voor nodig is?

Antwoord:
Voor de bouw van de school zal het huidige bestemmingsplan moeten worden gewijzigd. Momenteel

wordt door de gemeente Utrecht, lnternationale School Utrecht en de Universiteit Utrecht een

gezamenlijk haalbaarheidsonder¿oek verricht. Om het bestemmingsplanproces te versnellen worden

de uitkomsten van het haalbaarheidsondezoek gelijk vastgelegd in een Stedenbouwkundig
programma van Eisen. Dit programma vormt de basis voor de bestemmingsplanwijziging. Naar

verwachting kan dit document in het 4e kwartaal 2017 worden vrijgegeven voor consultatie en kunnen

de uitkomsten in het 2e kwartaal 2018 aan de raadscommissie van de gemeente worden voorgelegd.
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Op 31 mei 2017 heeft de Taskforce Internationaal Onderwijs haar actieplan
'Voorbereid op de toekomst'aan het kabinet aangeboden. Hierbij bied ik u dit
actieplan aan, mede namens de minister van Economische Zaken.

lnternationaal onderwijs in Nederland
Aanleiding voor de opdracht aan de taskforce was een onderzoek van Regioplan
naar de knelpunten binnen het internationaal onderwijs en het belang van
internationaal onderwijs voor het vestigingsklimaat en de concurrentiepositie van
Nederland.l De opdracht aan de taskforce was om concrete, structurele
maatregelen te formuleren, die de geidentificeerde knelpunten aanpakken.

Het internationaal onderwijs is van groot belang bij de afweging van
internationale werknemers van het aanvaarden van werk in Nederland; wie in een
ander land gaat wonen en werken, wil goed onderwijs voor zijn of haar kinderen.

Daarom zijn we blij met dit actieplan. Het plan bevat zestien adviezen, gericht op
het oplossen van het capaciteitsgebrek op internationale scholen, het
vergemakkelijken van het aantrekken van buitenlandse docenten en het
uitbreiden van de doorstroommogelijkheden van buitenlandse leerlingen. De eisen
die door internationale werknemers en bedrijven aan internationaal onderwijs
worden gesteld, verschillen per regio, doordat ook de economische structuur van
regio's verschilt. De adviezen van de taskforce richten zich daarom niet alleen op
de Rijksoverheid, maar ook op provincies, regio's, gemeenten en de scholen zelf.

Uitvoering van het actieplan
Het is ons voornemen om samen met deze partners direct aan de slag te gaan
met de adviezen van de taskforce. Er is één uitzondering. De taskforce roept de
Rijksoverheid op om in de komende vier jaar jaarlijks€ 10 miljoen te investeren
in het versterken van regionale proposities voor het internationaal onderwijs
(advies 7). Deze middelen zijn in de huidige Rijksbegroting niet beschikbaar,
Gezien de demissionaire status van het huidige kabinet laten we de beslissing of
en hoe opvolging te geven aan dit advies aan een volgend kabinet.

1 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016/2017,34 550 VIII, nr. 129.
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Naar aanleiding van het advies om het mogelijk te maken dat bekostigde
internationale scholen het International Baccalaureate Career-related Programme
aanbieden (advies 15) heb ik inmiddels al stappen gezet. Vooralsnog staat de
regelgeving dit niet toe.2 De International School of The Hague heeft aangetoond
dat zij in staat zou zijn om met ingang van komend schooljaar dit curriculum aan
te bieden. Daarom heb ik besloten om de school desgevraagd toestemming te
geven om op dit punt af te wijken van de regelgeving. Bíj de integrale heziening
van de beleidsregel, die in 2018 is voorzien, zal dit voor alle bekostigde
internationale scholen mogelijk worden.

Ten slotte
Met het oog op een aantrekkelijk vestigingsklimaat voor buitenlandse bedrijven
en instellingen en hun personeel moeten we de beschikbaarheid van goed
internationaal onderwijs kunnen blijven garanderen. Daarvoor is het noodzakelijk
dat alle betrokken partijen zich gezamenlijk blijven inzetten. In het voorjaar van
2018 zal ik u informeren over de voortgang van de uitvoering van het actieplan,

De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,

Sander Dekker

2 Beleidsregel van 29 mei 2010, nr. VO/FBI 212262, betreffende de bekost¡ging en inrichting
van cursussen Internationaal georiënteerd voortgezet onderwijs (Beleidsregel IGVO 2010).
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